
 
Magyar Elektrotechnikai Egyesület 
Villamos Gép, Készülék és Berendezés Szakosztálya 

E m l é k e z t e t ő 

Tárgy: Aktuális feladatok. 
Hely: Pannon Kincstár Tanoda, 1056 Bp., Váci utca 47. II. 212. (bérelt) 
Időpont: 2013.10.15. 16 óra 
 

1. Dr. Madarász György elnök úr üdvözlő szavai után tájékoztatta a megjelenteket a nyári 
eseményekről és a Vándorgyűlésről. Elemezte szakosztályunknak az elmúlt években 
összegyűlt tapasztalatait. Kérdés a „hogyan tovább?” A MEE-nek kötelessége a nagy 
országos, energiastratégiai kérdések véleményezése, miként tudnak ebben segíteni a mi 
speciális szakterületünkön tevékenykedő szakemberek? 
 

2. Elnökségi képviselőnk, Pálfi Zoltán úr részletesen beszámolt az új Elnökség eddigi 
munkájáról, az elnökségi ülések által tárgyalt témákról, kiemelten az Egyesület új 
stratégia irányaira vonatkozó elképzelésekről. Az Elnökség elemezte a MEE külső és 
belső helyzetét, körülményeit mind szakmai, mind kapcsolati és gazdasági oldalról. 
Fontos téma az Elektrotechnikai Múzeum helyzete. Az elnökségi ülés emlékeztetője 
várhatóan az Elektrotechnika októberi számában lesz olvasható. 
Három évre szóló stratégiai terv készül, az Elnökség novemberi ülése után a tervezetet az 
Országos Elnök - Titkári tanácskozás elé terjeszti. Kérik a tagságot, hogy javaslataikat 
juttassák el a MEE Titkárságra. 
 

3. Augusztusban megküldtük javaslatainkat a különböző elnökségi bizottságokba. Az e-
mailben történt szavazás után küldötteink a következők: 
 Kommunikációs és Marketing Bizottság: Füzesi János 
Gazdasági Bizottság: Horváth Zsolt 
Szakmai - Tudományos Bizottság: Farkas András 
Oktatási Bizottság: dr. Novák Balázs 
Szervezési Bizottság: Vastag László 
Rajtuk kívül még 3 kolléga képviseli szakosztályunkat egyéb bizottságokban. 
 

4. Az OET-re el kell készítenünk a szakosztály 1 éves munkáját bemutató szokásos 
beszámolót, ez lesz alapja a jövő évben sorra kerülő, az Elnökség előtt történő 
beszámolónak is, amelynek tartalmaznia kell jövőre vonatkozó aktualizált 
elképzeléseinket is. Ehhez kérjünk javaslatokat. 
 
 

5. Néhány tagunk a Technikatörténeti Bizottság és a Nyugdíjasok KKP Szervezete által 
rendezett két szakmai látogatáson vett részt: június 5-én a Kaposvári Villamossági Gyár 
Kft.-t látogattuk meg  (a beszámolót lásd az Elektrotechnika 2013/07 – 08. számában). A 
második szakmai látogatás az Albertirsa-i alállomáson zajlott le október 9-én, érdekes 
előadásokkal és terepi látogatással. 
Dr. Madarász György úr beszámolt a BME-n október 12-én rendezett „120 éves a 
Villamosenergetikai Tanszék” című ünnepi megemlékezésről (lásd Elektrotechnika 
szeptemberi száma). Megfigyelhető volt, hogy a történelem során a tanszéki átalakulások 
többé-kevésbé követték az ország iparának állapotát, műszaki igényeit. 
 

6. A megjelenteknek ismertettük a MEE új irodai ügyeleti rendjét, nem osztatlan sikerű 
reakciókat begyűjtve. 
A MEE helyiségének a rendezvények utáni bezárását meg lehet-oldani „ügyelet” nélkül, 
pl. a kulcs leadásával, mint az Elektrotechnikai Múzeumban? 



 
7.  November 4-éig el kell készíteni a szakosztály jövő évi és 3 éves pénzügyi tervét. 

 
8..  Dr. Vajda István egyetemi tanár úr méltatta az MTA Elektrotechnikai Bizottsága által 

rendezett szakmai nap sikerét, valamint meghívta tagságunkat a mellékelt rendezvényre. 
Kérjük, hogy az Elektrotechnika Hírlevelében is jelenjen meg. A hazai ipar és oktatás 
kutatói és fejlesztési potenciáljának összehangolását célzó kezdeményezést üdvözöljük. 
A tavasszal a szakosztályunknak ajánlott együttműködéshez szívesen csatlakozunk, 
kiegészítve az elektrotechnikának energia-átalakítókon kívüli, egyéb szakterületeivel a 
szakosztály tevékenységi körének megfelelően. 
 

9. Sokan jelezték, hogy az Elektrotechnika szeptemberi számát nagy késéssel kapták meg. 
Új terjesztő van, éppen ezért ha valaki ilyet tapasztal jelezze Szeli Viktóriának 
(szeli@mee.hu; +36 1 788 0521. 
  

10. Fodor Lászlóné jelezte, hogy a Hunyadi Kft. szakmai napot és kiállítást tervez, a meghívót 
szintén mellékeljük. 
 

11. Legközelebbi ülésünk november 19-én lesz, valószínűleg a jelenlegi helyiségben. A jövő 
évi szakmai nap témakörével kapcsolatban eddig két javaslat hangzott el: a) villamos 
hajtások és b) védelmek. Kérünk további javaslatokat Megjegyzés: a korábbiakhoz 
hasonlóan mód van más szakosztályokkal, társaságokkal közös szervezésre is. 

  
Budapest, 2013.10.21. 

Lieli György
 

 


